
3 1/2' Pre-Lit Patton Potted Trees

IMPORTANT: Please read this manual carefully before assembly and save it for reference.
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SHAPING INSTRUCTIONS:

1) Gently remove the product from the box and place it on a level surface.

2) Shape the tree by gently pressing each layer downwards. Start with the bottom layer.  
3) Adjust the tips for a natural look.

 

3) Insert 3 AA batteries as indicated in diagram (Fig. 1). Make sure
 

the batteries are inserted in the correct direction and polarity.

 
 

STORAGE: Remove batteries and all the ornaments/decorations. Carefully place the tree into shipping box and

 

tape it shut to protect the product from oxidation and discoloration. Please store your tree in a cool, dry place

This NOMA® product carries a one (1) year warranty against defects   in workmanship and materials.
NOMA Canada agrees to replace a defective product, within the stated warranty period, when
returned to the place of purchase with proof of purchase. This product is not guaranteed against
wear or breakage due to misuse and/or abuse.

MADE IN CHINA
Imported by NOMA Canada
Toronto, Canada  M4S 2B8

OPERATING INSTRUCTIONS:

This battery-operated control box comes with a pre-set timer function.

1) Press the button once to turn the lights on and start the timer. The lights will stay lit for 6 hours, turn o� for

For indoor use only
Retain carton for storage purposes.

     WARNING:

1. Do not expose light set to moisture.

2. Do not mix alkaline, standard (carbon-zinc) or rechargeable batteries.

3. Remove batteries when not used for an extended period of time, or when depleted.

!

Instruction Manual

INSERTING THE BATTERIES:

1) Locate battery compartment on the product.

2) Gently open the top cover of the battery case.

4) Close the cover of the battery case, and the lights will turn on.
If they do not immediately turn on, press the ON-OFF button.

5) BATTERIES ARE NOT INCLUDED.

Fig.1

1 TIMER/MINUTEUR
2 ON/MARCHE
3 OFF/ARRÊT

away from sunlight. Exposing your tree to excessive heat or humidity may damage your tree.

4. Clean the battery contacts prior to battery installation.

5. Caution! When replacing the batteries, you must only replace with AA alkaline type batteries.
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Do not dispose of batteries in fire. Batteries may explode or leak. Do not ingest batteries.

7. Use indoors only.

8. Batteries must be recycled or disposed of properly. Dispose of as per the requirements of your local municipality.

Battery operated lights with CAN ICES(B)/NMB(B)
B/O Lights Model: BO-L35

model no. 051-5668-0  |  contact us 1-866-827-4985

18 hours, then repeat.
2) Press the button twice to turn the lights on. They will stay on until turned o�.
3) Press the button a third time to turn the lights o�.



Arbres Patton illuminés en pot de 3 1/2 pi

IMPORTANT : Veuillez lire attentivement le présent guide avant l' assemblage et le conserver aux fins de consultation ultérieure.

MD

N° de modèle 051-5668-0  |  Numéro sans frais : 1 866 827-4985
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3) Insérez 3 piles AA tel qu'indiqué dans le schéma (Fig. 1).
 

Assurez-vous que les piles sont insérées dans la bonne

 
 

RANGEMENT :Retirez les piles et tous les ornements/décorations. Placez soigneusement l’arbre dans la boîte

 

d’expédition et refermez-la pour protéger le produit de l’oxydation et de la décoloration. Veuillez conserver

Cet article NOMA  comprend une garantie d'un (1) an contre les défauts de fabrication et de matériaux.
NOMA Canada consent à remplacer l'article défectueux lorsqu'il est retourné à l'endroit de l'achat,
accompagné de la preuve d'achat, au cours de la période de garantie convenue. Cet article n'est
pas garanti contre l'usure ni le bris causés par un usage abusif ou inapproprié.

Fabriqué en Chine
Importé par NOMA Canada
Toronto, Canada  M4S 2B8

1) Appuyez une fois sur le bouton pour allumer les lumières et démarrer le minuteur. Les lumières resteront

2) Appuyez deux fois sur le bouton pour allumer les lumières. Elles resteront allumées jusqu'à ce qu'elles soient éteintes.

Pour l’intérieur seulement
Conservez l’emballage à des fins d’entreposage

     AVERTISSEMENT :

1. N'exposez pas le jeu de lumières à l'humidité.

2. N’utilisez pas dans un même appareil une combinaison de piles alcalines, standard (carbone-zinc) ou rechargeables.

3. Retirez les piles lorsque vous n'utilisez pas l'article pendant une période prolongée ou lorsqu'elles sont épuisées.
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Mode d’emploi

INSERTION DES PILES :

1) Repérez le compartiment à piles sur l' appareil.

2) Ouvrez doucement le couvercle du compartment à piles.

4) Fermez le couvercle du compartiment à piles, puis les lumières
s'allumeront. Si elles ne s'allument pas immédiatement,

5) LES PILES NE SONT PAS INCLUSES.

Fig.1

1 TIMER/MINUTEUR
2 ON/MARCHE
3 OFF/ARRÊT

votre arbre dans un endroit frais et sec à l’abri de la lumière du soleil. Exposer votre arbre à une chaleur

4. Nettoyez les bornes des piles avant de les installer.

5. Attention! Pour remplacer les piles, n'utilisez que des piles alcalines de type AA.
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Ne jetez pas les piles au feu. Les piles pourraient exploser ou couler. N'avalez pas les piles.

7. S'utilise à l'intérieur seulement.
8. Les piles doivent être recyclées ou jetées adéquatement. Jetez-les conformément aux exigences de votre municipalité.

Lumières alimentées par piles avec CAN ICES(B)/NMB(B)

direction avec la bonne polarité.

faites glisser l'interrupteur marche/arrêt.

allumées pendant 6 heures, s'éteindront pendant 18 heures, puis recommenceront.

excessive ou à une humidité excessive peut endommager votre arbre.

Modèle de lumières B/O : BO-L35
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INSTRUCTIONS D'ASSEMBLAGE DE L'ARBRE :

1) Retirez délicatement le produit de la boîte et placez-le sur une surface plane.

2) Façonnez l’arbre en appuyant doucement sur chaque couche vers le bas. Commencez par le calque inférieur.

3) Ajustez les pointes pour un look naturel.

INSTRUCTIONS D'UTILISATION :

Ce compartiment de commande à piles est muni d'un minuteur  préréglé.

3) Appuyez une troisième fois sur le bouton pour éteindre les lumières.




